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Checklist for Master and Ph.D. Student’s Required Courses / Department of Computer Science, National Tsing Hua University

本人確知必須修習並通過下列學科：
I clearly know that I must take the following courses and pass those courses :
	學號 Student ID
	
	姓名 Name
	

	科目
Course title
	已修習課程通過
list of passed courses
	由系辦公室or指導教授確認核章/簽名處
verification by CS officers or advisor

	
	學校 / 科系
school/department
	學年度 / 學期
Academic year / semester
	

	計算機結構
(Computer Architecture)
	
	            學年度academic year 
           學期semester
	

	作業系統
(Operating systems)
	
	            學年度academic year
           學期semester
	

	計算方法設計
(Algorithm)
	
	            學年度academic year
           學期semester
	


以上，共            科      course(s) in total
註NOTE： 
1. 本系碩士班學生及99學年度(含)以後入學之博士班學生均須繳交。
The master students and the Ph.D. students who enrolled after 99 academic year (include 99 academic year) should submit this form.
2. 繳交期限：入學後即可繳交，最遲在提畢業論文口試時必須繳交，否則不能提畢業論文口試。
Deadline: You should submit this form after your enrollment and BEFORE the time you apply for your oral defense, otherwise you will fail to apply the oral defense.
3. 繳交時須附成績單正本，由系辦進行查核確認；若系辦無法確認，則請指導教授簽名確認。 
Please submit this form with original transcripts. CS officers will verify your document. If the CS officers can NOT verify your document, then you have to obtain signature from your advisor as a certification.  

